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Referat generalforsamling i SIPS 
Sammenslutningen af foreninger i Seniorhuset I.P. Schmidt 

 

Tirsdag den 28. marts 2023 kl. 19.00  
i Den store Cafè, Seniorhuset I.P. Schmidt. 
 

Formanden for SIPS, Mary Larsen, bød velkommen til de 16 fremmødte, og bad de tilstedevæ-

rende bestyrelsesmedlemmer om at præsentere sig. Indbydelse til generalforsamlingen er ud-

sendt til alle foreninger, der inden for det seneste år har booket lokale i Seniorhuset. 

Dagsorden for ordinær generalforsamling 
1. Valg af dirigent  

• Flemming Larsen, Seniorrådet, blev foreslået og valgt. Han konstaterede ge-

neralforsamlingen for lovligt indvarslet – og dermed beslutningsdygtig. 

2. Valg af referent  

• Anne Birgitte Rasmussen, Hjerteforeningen, sekretær i SIPS 

3. Formandens/bestyrelsens beretning til godkendelse  

• Formandens beretning (vedhæftet).  

Birte E. spurgte ind til den manglende plads i caféudvalget. Flere foreninger er 

spurgt, men ingen har været interesseret indtil videre. 

Ritha klagede over træk ved den nye information, hvilket formanden note-

rede.  

Iris-Marie henviste til sagen om nedlæggelse af kiosken, som hun mente, var 

helt fejlagtig. Rita og Iris-Marie opfordres til at bruge deres demokratiske ret 

til at skrive til bestyrelsen om deres ønske om en kiosk. 

• Afslutningsvis blev formandens beretning enstemmigt godkendt. 

4. Godkendelse af regnskab v/Anne 

• Vi har fået § 18 både i 2021 og 22, men kommunen havde glemt at overføre 

tilskuddet i 2021.  Derfor figurerer det først i 2022. Regnskabet godkendt af 

bilagskontrollanterne, bestyrelsen – og nu også af de fremmødte.  

5. Fastsættelse af kontingent v/Kirsten 

• Den nedsatte gruppe (Anne, Kirsten og Erik) har forsøgt sig med flere forskel-

lige muligheder. Pt. arbejdes der på at undgå opkrævning af kontingent. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

På valg er bestyrelsesmedlemmerne Lasse Jørgensen, Danske Seniorer (villig til genvalg), 

Erik Kristensen, Ældresagen (villig til genvalg) og Anne Birgitte Rasmussen, 
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Hjerteforeningen (ønsker ikke genvalg), samt suppleant Kirsten Dyrbjerg Andersen, HM 

Pensionisterne (villig til genvalg). Ingen stillede op fra salen, så Lasse og Erik genvælges, og 

Kirsten og Birgitte skifter post. 

7. Valg af bilagskontrollanter/-suppleanter  

På valg er Benny Lauridsen, Nordbo Senior, og suppleant Jytte Buch, Seniorrådet.  

Leif Staal Andersen, Danske Seniorer, var på valg i 2024, men er flyttet udenbys. Derfor skal 

der vælges 2 bilagskontrollanter og 1 suppleant.  

Som bilagskontrollanter valgtes Benny Lauridsen og Flemming Larsen; bilagskontrollant-

suppleant bliver Bent Bjerre 

8. Indkomne forslag fra bestyrelse eller medlemmer  

• Der var ikke indkommet forslag 

9. Eventuelt  

• Inge foreslår, at døren på handicaptoilettet vendes. Sussie undersøger det. 

 

Formanden takkede afslutningsvis dirigenten for god styring af mødet og kvitterede med et par 

flasker vin. 

 
Efter generalforsamlingen var Seniorhuset vært ved en kop kaffe/te og kage.  

 

Charlotte Stenør Mikkelsen fra Frivilligcentret fortalte herefter om socialkompas.dk, hvor vi som 

forening ganske gratis kan markedsføre vores tilbud til byens seniorer. Brug det – og spørg Char-

lotte, hvis man har brug for hjælp.  

Charlotte udleverede vejledning i brugen – og opfordrer os (foreningerne) til at lægge vores begi-

venheder ind. Når flere bruger det, vil Charlotte lancere det i offentligheden. Laver markedsføring 

sammen med kommunen.  

Fredericia Kommune er pilotkommune; har kørt i Århus med stor succes det seneste år.   

 

Referatet er godkendt pr. mail  

 

 

Flemming Larsen, dirigent    __________________ 

 

Anne Birgitte Rasmussen, referent ____________________ 


